



serial number: 000042
revision number: 3
last update: December 2024

PRODUIT / PRODUCT

SW23

COULEUR COLOUR	Blanc White
SUPPORT BACKING	Papier Paper
GRAIN GRAIN	Alumine Aluminium Oxide
REVETEMENT COATING	Ouvert Open
ADHESIF ADHESIVE	Résine Resin
REVETEMENT DE FINITION TOP COAT	Résine Resin
ADDITIF ADDITIVE	Stearate Stearate
TAILLE PRODUCTION HEIGHT	1650 mm

POIDS / WEIGHT

C

FORMAT DISPONIBLE FORMS AVAILABLE



UTILISATION WORKING PROCESSES



SECTEUR D'ACTIVITE PRODUCTIVE SECTORS



DISCLAIMER The grfts indicated in this data sheet refer strictly to the availability at the time of the publication of this sheet. In response to production needs and/or according to the availability of raw material, the grft range can vary without previous notice from Napoleon abrasives.

DISCLAIMER Les grains indiqués dans cette fiche produit se réfèrent strictement à la disponibilité au moment où la fiche a été compilée. En raison des exigences de production et/ou de la disponibilité des matières premières, ils peuvent faire l'objet de variations de disponibilité sans préavis de la part de Napoleon abrasives.

GAMME DE GRAINS / GRIT RANGE de P40 à P1000 sauf P50 / from P40 to P1000 except P50

24	36	40	50	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	500	600	800	1000	1200	1500	2000
----	----	----	----	----	----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	------	------	------	------

APPLICATION / PRODUCT APPLICATIONS

Particulièrement adapté : ce produit est un papier abrasif à l'oxyde d'aluminium de haute qualité qui peut assurer une coupe parfaite, durable, solide et flexible. Le SW23 est principalement utilisé dans l'industrie automobile et l'industrie du bois. Le stéarate spécial et le revêtement ouvert empêchent l'encrassement de l'abrasif.

Best use: This product is a high-quality paper abrasive with aluminium oxide grains that can ensure perfect cutting, lasting, resistance and flexibility. Mainly used in the automotive and wood industries. The special stearate and the open coating prevent the clogging of the abrasive.